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 Utdragsbestyrkande 
 

Kommunfullmäktiges sammanträdesprotokoll 
2021-02-22 

Plats och tid Digitalt sammanträde, måndag 22 februari 2021, klockan 18.00-19.00. 
Ordförandena och sekreterare sitter fysiskt i Lärcentrums lokaler vid 
Sorsele bibliotek. Sammanträdet sänds live. 

 
 
Beslutande Bo Brydsten (s), ordförande 

Oscar Öjeryd (v), andra vice ordförande 
 Maria Broberg (v) 
 Pia Sjöberg (s) 

Kjell Öjeryd (v) 
Daniel Grundström (s) 
Katarina Lövgren (s) 
Urban Isaksson (v) 
Lilian Holloway (m) 
Jan Lövgren (s) 
Inger Stenlund (v) 
Ingemar Johansson (c) 
Viveca Lindbom (s) 
Sven-Åke Nilsson (s) 
Carina Selbrand (c) 
Erika F Hedman (s) 

 
Tjänstgörande ersättare Marita Westlund (v), tjänstgör för Robin Fransson 

Bengt Abrahamsson (v), tjänstgör för Kjellan Grundström 
Jan Axelsson (c), tjänstgör för Kristina Axelsson 

 
Övriga deltagare Christer Norberg, kommunchef, digital närvaro 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Anette Edvardsson, nämndsekreterare 
 
 
Utses att justera Jan Axelsson (c) och Pia Sjöberg (s) 
 
Justeringens tid och plats Kommunhuset, torsdag 25 februari 2021 klockan 13.00 
 
Underskrifter Sekreterare ............................................................................. Paragrafer 1–16 
  Sara Grundström 
 
 Ordförande ................................................................................................. 
  Bo Brydsten (s) 
 
 Justerande ................................................................................................. 
  Jan Axelsson (c) Pia Sjöberg (s) 
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__________________________________________________________________________________ 
 

 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2021-02-22 Paragraf  1–16 
 
Datum för anslagets uppsättande 2021-02-25 Anslaget tas ner efter  2021-03-19 
 
Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 
Underskrift ................................................................................................... 
 Sara Grundström 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 3 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 1  
 
Allmänhetens frågestund 
 
Sammanträdet inleds med allmänhetens frågestund. Inga frågor har inkommit 
till dagens sammanträde. 
______ 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 2  
 
Godkännande av kallelse 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 14, bör styrelsens, övriga 
nämnders och beredningars förslag till beslut eller yttranden i de ärenden som 
tagits in i kungörelsen skickas till varje ledamot och ersättare senast sju 
kalenderdagar före sammanträdesdagen. Ordförande bestämmer i vilken 
omfattning övriga handlingar i ett ärende ska skickas till ledamöter och 
ersättare före sammanträdet. 
 
Kallelsen och övriga handlingar skickas elektroniskt. Handlingarna i varje 
ärende bör finnas tillgängliga för allmänheten i sammanträdeslokalen under 
sammanträdet. Interpellationer och enkla frågor bör skickas till samtliga 
ledamöter och ersättare före det sammanträde vid vilket de avses bli ställda. 
______ 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 3  
 
Fastställelse av ärendelistan 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Dagens ärendelista fastställs enligt följande: 
 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av två justerare, tillika rösträknare  
4 Tid för justering  
5 Allmänhetens frågestund  
6 Godkännande av kallelse  
7 Fastställande av ärendelistan  
8 Ordförandena informerar  
9 Motion - Ändring av Arvodes och 

ersättningsreglemente 
2021/83 

10 Investeringsbudget - Inköp av servrar 2019/414 
11 Investeringsbudget - Samförläggning 

bredband med Vattenfalls kabelgrävning och 
Luftopto E45 – Aha 

2021/8 

12 Avgifter (taxa, hyror) Kulturhuset från 1 
april 2021 

2021/74 

13 Försäljning mark, del av fastigheten 
Ammarnäs 2:101 i syfte att bilda ny 
fastighet, Ammarnäs 2:155 

2020/470 

14 Försäljning mark del av fastigheten 
Ammarnäs 2:101 

2020/468 

15 Försäljning mark, del av fastigheten 
Ammarnäs 2:101 i syfte att förstora befintlig 
tomt, Ammarnäs 2:152 

2020/469 

16 Handlingsplan - Sorsele som samisk 
förvaltningskommun 

2021/23 

17 Handlingsplan suicidprevention 2021/6 
18 Remiss - Avsiktsförklaring för en god, 

jämlik och jämställd hälsa i Västerbotten 
2020/269 

19 Fyllnadsval 2021 2021/123 
_______ 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 4  
 
Ordförandena informerar 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Kjell Öjeryd (v), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
- Har haft förmånen att träffa prinsessan Victoria och prins Daniel digitalt. De 

ville veta hur vi och våra företag klarat pandemin. Jag var stolt över vår 
kommun för att vårt smittoläge då var mycket bra med duktiga medborgare 
som följer de restriktioner som gäller. Tyvärr har smittläget försämrats 
sedan dess. Berättade att besöksnäringen är mest drabbad. Våra övriga 
företag t ex inom träindustrin har gått bra. 

- Akademi Norr har haft en stämma och de har gått med en liten förlust. Har 
en helt annan verksamhet nu än tidigare med ny verksamhetsledare och det 
ser mycket bra ut. Uppmanar samtliga att ta del av årsredovisningen. 

- Trafikverket har godkänt Sorsele, Blattnicksele Ammarnäs för etablering av 
150 kW laddare. En liten oro finns att en aktör ansöker om etablering i 
Sorsele men inte i Ammarnäs eller Blattnicksele. Flera aktörer har visat 
intresse. 100 % finansiering från staten, den aktör som bygger stolpen måste 
stå för driftkostnaden. Blir spännande att se hur detta kommer att gå, Sorsele 
måste få till detta så att vi får en infrastruktur för elladdning.  

- Angående byggande av en Arena så har jag varit i kontakt med Strömsund 
som klarat att bygga till ett rimligt pris på 19,6 miljoner för hela projektet. 
Där finns något att följa. En medborgardialog ska göras kring Arenan för att 
se om medborgarna vill ha denna etablering eller inte.  

- Tappat i befolkning med 47 personer under 2020 och det är ett riktigt 
jobbigt läge. Måste jobba med att få inflyttning till kommunen. Har tappat 
för många, det föds färre än vad som dör, fler flyttar ut än som flyttar in. 
Intressant att det blev sånt intresse av försäljningen av lägenheten i 
Riksbyggen. 

- Budgetuppföljning och årsredovisning tyder på ett resultat på 6 miljoner 
över budget. Detta beror delvis på bra statsstöd på grund av Corona-
pandemin. Omsorgen har gjort ett riktigt bra jobb och har nu enbart 3 
miljoner i underskott mot budget. 

 
Inger Stenlund, social- och utbildningsutskottet, informerar bland annat om; 
- Inom individ och familjeomsorgen har det fungerat bra, utan sjukfrånvaro. 

De är även ansvariga för Piraten och där följer man de restriktioner som 
råder. Piraten har öppnat Fritidsbanken, där man kan låna fritidsutrustning 
gratis under två veckor.  

 Forts. 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 7 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 4, forts. 
 
- Äldreomsorgen har haft hög beläggning, där har det lättat under jultid. Inte 

en enda boende har blivit smittad ännu, boendena är öppna och 
hygienrutiner följs noggrant. Vi är nog ända kommunen i Sverige som ännu 
inte fått in smittan. Inom särskilt boende har alla boende och personal fått 
två doser vaccin. Håller nu på att vaccinera inom hemtjänsten. Vi har dock 
bara fått hälften av de doser vi blev lovade, så det har tagit tid. 

- Alla som jobbar på boenden och inom regionen kommer att testas med 
snabbtest två gånger per vecka för att hålla koll så att inte smitta kommer in 
på boenden eller inom vården. Svaret ser man redan efter 15 minuter.  

 Ett underskott på 13 miljoner i fjol har minskat till 3 miljoner nu. 
- Inom grundskolan har vi haft covid-smitta och även fått in smittan i 

familjer. I dag har samtliga testats med snabbtest och ingen var smittad. Vi 
ska fortsätta följa de råd som kommer från folkhälsomyndigheten. 

- Budget för skolan ser bra ut. 
 
Jan Axelsson, samhällsbyggnadsnämnden, har inte någon information att 
lämna på dagens möte. 
_______ 
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Kf § 5 Dnr 2021/83-003 
 
Motion – Ändring av arvodes- och ersättningsreglemente 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele Socialdemokratiska Arbetarekommun har via Bo Brydsten (s) lämnat 
in en motion med rubriken ”Ändra arvodes- och ersättningsreglemente och 
återinför arvode och reseersättning till ersättare i styrelse, nämnd och utskott”.  
 
De beskriver att samtliga valda till kommunfullmäktige, styrelse och nämnder 
är ansvariga för alla beslut som tas i dessa politiska organ, såväl ordinarie som 
ersättare. Vänsterpartiet och Centern som majoritet har majoritet beslutat att 
arvode inte utbetalas till ersättare som inte tjänstgör. I motionen beskrivs att 
jävssituation många gånger uppstår i en liten kommun som Sorsele och med 
detta arvodesreglemente är det inte speciellt troligt att en ersättare är 
närvarande och kan träda in och tjänstgöra. 
 
De anser också att möjligheten att föryngra politikerkåren försvåras med 
nuvarande reglemente, att nya politikers möjlighet att inträda i politiken och 
lära upp sig är att börja som ersättare. 
 
Sorsele Socialdemokratiska Arbetarekommun kräver i motionen att arvodes- 
och ersättningsreglementet förändras så att ersättare, även de som inte 
tjänstgör, får arvode och reseersättning. Kostnaden är låg i förhållande till den 
demokratiska vinsten.  
 
Beslutsunderlag 
Motionen 
 
Förslag till beslut 
Kjell Öjeryd (v) – Yrkar bifall till beredning av detta ärende. 
______ 
 
Utdrag 2102 
Ks 
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Kf § 6 Dnr 2019/414-041 
 
Överföring av pengar från investeringsbudget 2020 till 2021 – 
inköp av servrar 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Överföra 160 000 kronor från 2020 till 2021 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
I kommunens serverpark så finns fyra servrar som är gamla och går inte att 
uppgradera till nyare Windows versioner samt att Windows Update kommer att 
sluta fungera. I och med att Windows Update kommer att upphöra för dessa 
servrar innebär det otroliga säkerhetsrisker för kommunens nät eftersom 
installation av säkerhetsuppdateringar eller andra uppdateringar som kommer 
från Microsoft, inte kommer att gå göra. Exchange 2010 måste uppgraderas av 
samma orsak då denna server slutar att supportas i oktober 2020. 
 
Kommunfullmäktige beviljade i § 77/2019 investeringsmedel 2020 med 160 
000 kronor för inköp av nya servrar. Upphandlingen har dock dragit ut på tiden 
och servrarna är därför ännu inte inköpta.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 25/2021 
It-chefens tjänsteutlåtande 2021-02-05 
Kommunfullmäktige § 77/2019 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att 160 000 kronor överförs från 2020 till 2021 års 
investeringsbudget. 
 
Kjell Öjeryd (v) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 2102 
It-chef 
Ekonomi 
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Kf § 7 Dnr 2021/8-534 
 
Samförläggning bredband med Vattenfalls kabelgrävning och 
luftopto E45-Aha 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Följa Vattenfalls samförläggning sträckan E 45 – Aha ca 12 km enligt den 

antagna bredbandsstrategin. 
- Finansiering med 500 000 kronor sker via utökad investeringsbudget för 

2021 och tas av likvida medel. 
 
Ärendebeskrivning 
Vattenfall kommer att bygga om sträckan från väg E45 - Aha, en sträcka på ca  
12 km. I detta projekt kommer Vattenfall att bygga både med luft- och 
markkabel. 
 
Aha finns upptagen i kommunens bredbandsstrategi för byggande av bredband 
som säger att senast 2020 ska 95 % av alla hushåll och företag i kommunen ha 
tillgång till bredband om minst 100 Mbit/s. 
 
Kostnadsutredning för ortssammanbindande (OSN) är gjort och material samt 
samförläggningskostnader cirka 500 000 kronor. För närvarande finns det inga 
pengar att söka för att bygga i projektform. Byggandet är enbart 
ortssammanbindande (OSN), samt i byggandet till Aha ingår inte fiber samt 
fiberblåsning. 
 
När det gäller fiberdragning och fiberblåsning i själva byn, områdesnät (ON) 
finns eventuellt möjlighet att söka bidrag hos Jordbruksverket om projektet 
uppfyller de krav som jordbruksverket har. Projektet finansieras i så fall av 70 
% bidrag Jordbruksverket samt 30 % privat medfinansiering i form av 
anslutningsavgifter. 
 
Allmänna utskottet beslöt att ärendet ska kompletteras med uppgift om hur stor 
andel av befolkningen som kommer att ha möjlighet att ansluta sig till 
bredbandsnätet då nuvarande byggnation är färdig. Även kompletteras med 
uppgift om vilka möjliga bidrag som kan sökas från Jordbruksverket. Utskottet 
lämnade inte något förslag till beslut. Komplettering är gjord i befintligt 
tjänsteutlåtande. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 11/2021 
Allmänna utskottet § 10/2021 
It-chefens tjänsteutlåtande 2021-01-08 
 
 Forts. 
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Kf § 7, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunen ska följa Vattenfalls samförläggning 
sträckan E 45 – Aha ca 12 kilometer enligt den antagna bredbandsstrategin. 
Finansiering ske med 500 000 kronor sker via utökad investeringsbudget för 
2021 och tas av likvida medel. 
 
Kjell Öjeryd (v) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 2102 
It-chef 
Ekonomi 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 8 Dnr 2021/74-206 
 
Avgifter (taxa, hyror) Kulturhuset från 1 april 2021 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Anta ny taxa för hyra av Kulturhuset. 
- Gäller från 1 april 2021. 
 
Ärendebeskrivning 
En allmän översyn av Kulturhuset har önskats av beredningsgruppen. I detta 
ingår revidering av prislista och hyressättning. Översynen av prissättningen har 
gjorts med olika utgångspunkter: 
- Kulturhuset är folkets hus och bör vara en plats där människor möts och vill 

vara. En prisbild för att nå detta anser verksamheten är viktigt. 
- Öka hyresintäkterna genom fler uthyrningstillfällen än högre hyror. 
- För att vara resurseffektiv med personal så behöver hyresgästerna i 

lokalerna själva utföra vissa uppdrag då verksamheten ej har personal varje 
dag som kan ställa iordning och städa undan. Personalen på anläggningen 
har även andra uppdrag inom kommunen som innebär kvälls och helgjobb. 

- Kommunen bör ej konkurrera med privata näringslivet. Hyresnivåerna är 
därför satt med privata aktörers hyresbild i åtanke. Kulturhuset föreslås en 
lägre hyresnivå än privata näringslivets konferensanläggningar men detta 
motiveras utifrån att kvalitén på lokalerna är lägre och lägre servicenivå då 
hyresgästerna själva ska utföra uppdrag som städning och iordningställande. 

- Flexibel hyresnivå som möjliggör att hyra enstaka timmar eller hela 
anläggningen i flera dagar. 

- Enkel administrativ hantering. 
- Samtal har förts med studieförbunden ABF och Studieförbundet 

vuxenskolan avseende nyttjande och hyra av Kulturhuset men ingen av dem 
har fattat något beslut kring detta. Verksamheten håller därför inte lokalerna 
åt dem eller anpassar prissättningen utifrån detta.  

 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 8/2021 
Tf fritids- och kulturchefens tjänsteutlåtande 2021-01-29 
Förslag till ny taxa 
Gällande taxa från 2019 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att ny taxa för hyra av Kulturhuset antas och att den 
gäller från 1 april 2021. 
 

 Forts. 
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Kf § 8, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 2102 
Tf fritids- och kulturchef 
Ekonomi 
Hemsidan 
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Kf § 9 Dnr 2020/470-253 
 
Försäljning mark, del av fastigheten Ammarnäs 2:101 i syfte att 
bilda ny fastighet, Ammarnäs 2:155 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet återremitteras till kommunstyrelsen för ny beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Förfrågan om att förvärva mark har inkommit till verksamheten. Det är en 
intressent som redan äger en fritidsfastighet, Ammarnäs 2:155. Syftet är att 
bilda ny fastighet utmed sin befintliga. 
 
Förfrågan gäller Ammarnäs 2:155, bildandet av ny tomt om cirka 780 m2 och 
köp av mark från kommunens fastighet del av Ammarnäs 2:101. 
 
Information har lämnats till intressent att området är samfällt, har en gällande 
detaljplan och att den måste ändras för att skapa förutsättningar för försäljning 
av mark och efterfrågad tomtförstoring. Intressent har också erhållit 
information om vad en detaljplaneändring innebär, att den helt måste bekostas 
av de sökande inklusive fastighetsreglering, att den inte med all säkerhet går att 
genomföra och ny avstyckning samt alla övriga kostnader förenade med 
detaljplaneändringen ska bekostas av köparna. Intressent har också fått 
information om de fastställda markpriser som kommunen fattat beslut om som 
för närvarande är 40 kronor/m2. 
 
Ärendet har inlämnats till samhällsbyggnadsnämnden med begäran om 
skriftliga synpunkter och biläggas detta ärende. Deras uppfattning är att inte 
förtäta befintliga områden utan att Sorsele kommun ska skapa nya områden.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 196/2020 
Allmänna utskottet § 124/2020 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2020-11-19 
Förfrågan och situationsplan, bilaga 1 
Situationsplan, bilaga 2 
Samhällsbyggnadsnämndens beslut § 83, 2020-11-03, bilaga 3 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att utifrån samhällsbyggnadsnämndens beslut så 
avslås försäljning av mark, möjlighet till tomtförstoring inom kommunens 
samfällda områden Ammarnäs Fritidsstugors Samfällighetsförening samt 
Ammarnäs GA:2 i Ammarnäs. 
 
 Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 15 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 9, forts. 
 
Kjell Öjeryd (v), Jan Axelsson (c) och Maria Broberg (v) yrkar på återremiss 
av ärendet till kommunstyrelsen för ny beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslaget om återremiss under proposition och finner att 
kommunfullmäktige beslutar återremittera ärendet till kommunstyrelsen för ny 
beredning. 
______ 
 
Utdrag 2102 
Kommunstyrelsen 
Teknisk chef 
Intressent 
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 Utdragsbestyrkande 

Kf § 10 Dnr 2020/468-253 
 
Försäljning mark, del av fastigheten Ammarnäs 2:101 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet återremitteras till kommunstyrelsen för ny beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Förfrågan om att förvärva mark har inkommit till verksamheten från en 
intressent som redan äger en fritidsfastighet, Ammarnäs 2:149. Syftet är att 
förstora befintlig tomt samt skapa en tomt till. 
 
Förfrågan gäller Ammarnäs 2:149 och omfattar en utökning av befintlig tomt 
med cirka 360 m2. Förfrågan omfattar även köp av cirka 900 m2 där syftet är 
att bilda en helt ny fastighet. Utökning och köp av mark gäller från kommunens 
fastighet del av Ammarnäs 2:101 på totalt 1 260 m2. 
 
Information har lämnats till intressent att området är samfällt, har en gällande 
detaljplan och att den måste ändras för att skapa förutsättningar för försäljning 
av mark och efterfrågad tomtförstoring. Intressent har också erhållit 
information om vad en detaljplaneändring innebär, att den helt måste bekostas 
av dom sökande inklusive fastighetsreglering, att den inte med all säkerhet går 
att genomföra och ny avstyckning samt alla övriga kostnader förenade med 
detaljplaneändringen ska bekostas av köparna. Intressent har också fått 
information om de fastställda markpriser som kommunen fattat beslut om som 
för närvarande är 40 kronor/m2. 
 
Ärendet har inlämnats till samhällsbyggnadsnämnden med begäran om 
skriftliga synpunkter och biläggas detta ärende. Deras uppfattning är att inte 
förtäta befintliga områden utan att Sorsele kommun ska skapa nya områden.  
 
Beslutsunderlag 
Skrivelse från intressent 
Kommunstyrelsen § 197/2020 
Allmänna utskottet § 125/2020 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2020-11-19 
Förfrågan om utökning av tomt, bilaga 1 
Förfrågan om köp av tomt, bilaga 2 
Situationsplan, bilaga 3 
Situationsplan detalj, bilaga 4 
Situationsplan övergripande, bilaga 5 
Samhällsbyggnadsnämndens beslut § 83, 2020-11-03, bilaga 6 
 

 Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 17 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 10, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att utifrån samhällsbyggnadsnämndens beslut så 
avslås försäljning av mark, möjlighet till tomtförstoring inom kommunens 
samfällda områden Ammarnäs Fritidsstugors Samfällighetsförening samt 
Ammarnäs GA:2 i Ammarnäs. 
 
Kjell Öjeryd (v), Jan Axelsson (c) och Maria Broberg (v) yrkar på återremiss 
av ärendet till kommunstyrelsen för ny beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslaget om återremiss under proposition och finner att 
kommunfullmäktige beslutar återremittera ärendet till kommunstyrelsen för ny 
beredning. 
______ 
 
Utdrag 2102 
Kommunstyrelsen 
Teknisk chef 
Intressent 
 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 18 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 11 Dnr 2020/469-253 
 
Försäljning mark, del av fastigheten Ammarnäs 2:101 i syfte att 
förstora befintlig tomt, Ammarnäs 2:152 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet återremitteras till kommunstyrelsen för ny beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Förfrågan om att förvärva mark har inkommit till verksamheten. Det är en 
intressent som redan äger en fritidsfastighet, Ammarnäs 2:152, vars syfte är att 
förstora befintlig. 
 
Förfrågan gäller Ammarnäs 2:152 och omfattar en utökning av befintlig tomt 
med cirka 300 m2. Förfrågan gäller köp av mark från kommunens fastighet del 
av Ammarnäs 2:101. 
 
Information har lämnats till intressent att området är samfällt, har en gällande 
detaljplan och att den måste ändras för att skapa förutsättningar för försäljning 
av mark och efterfrågad tomtförstoring. Intressent har också erhållit 
information om vad en detaljplaneändring innebär, att den helt måste bekostas 
av dom sökande inklusive fastighetsreglering, att den inte med all säkerhet går 
att genomföra och ny avstyckning samt alla övriga kostnader förenade med 
detaljplaneändringen ska bekostas av köparna. Intressent har också fått 
information om de fastställda markpriser som kommunen fattat beslut om som 
för närvarande är 40 kronor/m2. 
 
Ärendet har inlämnats till samhällsbyggnadsnämnden med begäran om 
skriftliga synpunkter och biläggas detta ärende. Deras uppfattning är att inte 
förtäta befintliga områden utan att Sorsele kommun ska skapa nya områden.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 198/2020 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2020-11-26 
Situationsplan, detalj och förfrågan, bilaga 1 
Situationsplan övergripande, bilaga 2 
Samhällsbyggnadsnämndens beslut § 83, 2020-11-03 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att utifrån samhällsbyggnadsnämndens beslut så 
avslås försäljning av mark, möjlighet till tomtförstoring inom kommunens 
samfällda områden Ammarnäs Fritidsstugors Samfällighetsförening samt 
Ammarnäs GA:2 i Ammarnäs. 
 
 Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 19 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 11, forts. 
 
Kjell Öjeryd (v), Jan Axelsson (c) och Maria Broberg (v) yrkar på återremiss 
av ärendet till kommunstyrelsen för ny beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslaget om återremiss under proposition och finner att 
kommunfullmäktige beslutar återremittera ärendet till kommunstyrelsen för ny 
beredning. 
______ 
 
Utdrag 2102 
Kommunstyrelsen 
Teknisk chef 
Intressent 
 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 20 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 12 Dnr 2021/23-012 
 
Handlingsplan – Sorsele kommun som samisk 
förvaltningskommun 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Mål och riktlinjer i arbetet som samisk förvaltningskommun antas. 
- Planen ska verka som ett styrdokument för de aktiviteter som hela 

koncernen ska arbeta med och följa upp i resultat och målstyrning. 
 
Ärendebeskrivning 
2012-09-24 antog kommunfullmäktige i Sorsele en handlingsplan, som sträckte 
sig till och med 2015. Den har i sin form styrt mycket av det goda arbete som 
gjorts i kommunen. Under hösten 2020 hade vår skolchef kallat föräldragrupp 
från den samiska minoritetsgruppen, boende i Ammarnäs. På detta 
medborgarmöte framkom det, med all tydlighet att koncernen behöver 
förtydliga målbilderna för en god utveckling i uppdraget som åligger en 
förvaltningskommun. 
 
Vid genomgång av handlingsplanen har det funnits tydliga förbättringsområden 
där främst verksamhetsområde utbildning och omsorg kan göra stor skillnad 
och är igång med att ta fram funktionella handlingsplaner som kommer att 
komplettera koncernens mål och riktlinjer.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 15/2021 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2021-01-14 
Förslag till mål och riktlinjer i arbetet som samisk förvaltningskommun 
Handlingsplan 2012-2015 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att mål och riktlinjer i arbetet som samisk 
förvaltningskommun antas. Planen ska verka som ett styrdokument för de 
aktiviteter som hela koncernen ska arbeta med och följa upp i resultat och 
målstyrning. 
 
Katarina Lövgren (s) och Kjell Öjeryd (v) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 2102  - Samisk samordnare, hemsidan  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 21 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 13 Dnr 2021/6-106 
 
Handlingsplan för Suicidprevention i Sorsele kommun 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Anta handlingsplan för Suicidprevention Sorsele kommun. 
- Att även samiska samordnaren ingår i preventionsteamet. 
 
Ärendebeskrivning 
Lokala strategin för Agenda 2030 har angivit att Sorsele kommun ska arbeta på 
alla fronter för att främja psykisk hälsa. Tidiga insatser är viktiga och lägger 
grunden för en god psykisk hälsa senare i livet. 
 
Arbetet ska ha ett särskilt fokus på unga och bedrivas strategiskt, 
sektorsövergripande och i samverkan med exempelvis regionen, civilsamhället 
och andra relevanta aktörer. Ett främjande förhållningssätt ska genomsyra 
kommunens verksamheter och förvaltningen ska i samverkan med andra 
aktörer stärka de samhälleliga strukturer som främjar en psykisk hälsa. 
 
Arbetet för psykisk hälsa ska utgå från organisationens lokala handlingsplaner 
för psykisk hälsa och suicidprevention. Strukturer och strategier för arbetet ska 
säkerställas och kunskapshöjande insatser ska genomföras i organisationen och 
bland invånare. 
 
Handlingsplanen för suicidprevention tydliggöra konkret inriktning för 
prioriterade åtgärdsområden i Sorsele kommun. Arbetet förväntas leda till 
stärkt psykisk och fysik, jämlik och jämställd hälsa.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 18/2021 
Social- och utbildningsutskottet § 6/2021 
Tjänsteutlåtande 2021-01-08. 
Handlingsplan för suicidprevention i Sorsele kommun 
Checklista barnkonsekvensanalys. 
Regeringens strategi inom området psykisk hälsa 2016-2020. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att handlingsplan för Suicidprevention Sorsele 
kommun antas samt att även samiska samordnaren ingår i preventionsteamet. 
 
Pia Sjöberg (s), Inger Stenlund (v) och Katarina Lövgren (s) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 
 

 Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 22 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 13, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 2102 
Samtliga chefer 
Socialsekreterare 
Biståndshandläggare 
Folkhälsosamordnare 
Hemsidan 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 23 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 14 Dnr 2020/269-106 
 
Avsiktsförklaring för en god, jämlik och jämställd hälsa i 
Västerbotten 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Antar upprättad avsiktsförklaring för en god, jämlik och jämställd hälsa i 

Västerbotten för kommunens fortsatta och samordnade arbete för 
Folkhälsointegrering i kommunen. 

- Arbetet kräver koncerntänk. Huvudmannaskapet läggs på kommunchef. 
- Översyn av antagen arbetsordning för Folkhälsorådet och folkhälsopolitiska 

programmet genomförs. 
- Folkhälsointegrering och dess arbete tas med i ordinarie budgetberedning 

och kommunens eget målarbete. 
 
Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen i Västerbotten är en av två län som tilldelats uppdrag av 
regeringen genom ett pilotprojekt Folkhälsans infrastruktur. Uppdraget handlar 
om att utveckla metoder och arbetssätt för samordning av regionalt arbetet för 
en god och jämlik hälsa i Västerbotten. 
 
Arbetet har lett till att kommunerna i Västerbotten, Region Västerbotten och 
Länsstyrelsen i Västerbotten gemensamt utformat en avsiktsförklaring för det 
fortsatta arbetet för en god, jämlik och jämställd hälsa. 
 
Syftet med avsiktsförklaringen är att ge ett konkret stöd för Västerbottens 
folkhälsoaktörer att skapa en långsiktig och kunskapsbaserad samverkan och är 
ett verktyg för att integrera folkhälsoperspektiv i såväl politiska beslut som i 
praktisk verksamhet. Arbetet kräver ett lokalt förankrat strategiskt och 
långsiktigt arbete och avsiktsförklaringen kan också ge vägledning i aktörernas 
eget arbete med handlingsplaner eller motsvarande när det gäller beskrivningar 
hur arbetet kan genomföras. 
 
Genom att underteckna dokumentet bekräftar respektive aktör sin avsikt att 
inom sina ansvarsområden och utifrån sina förutsättningar leva upp till dess 
avsikt.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 19/2021 
Tjänsteutlåtande folkhälsosamordnare 2021-01-29 
Avsiktsförklaring för en god, jämlik och jämställd hälsa i Västerbotten 
inklusive bilagor 
 

 Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 24 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 14, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att anta upprättad avsiktsförklaring för en god, 
jämlik och jämställd hälsa i Västerbotten för kommunens fortsatta och 
samordnade arbete för Folkhälsointegrering i kommunen. Arbetet kräver 
koncerntänk. Huvudmannaskapet läggs på Kommunchef. Översyn av antagen 
arbetsordning för Folkhälsorådet och folkhälsopolitiska programmet 
genomförs. Folkhälsointegrering och dess arbete tas med i ordinarie 
budgetberedning och kommunens eget målarbete. 
 
Inger Stenlund (v) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Ajournering 
Mötet ajourneras kort eftersom ledamot Bengt Abrahamssons (v) kamera 
släcks. Då kameran starts igen återupptas mötet och ärendet beslutas.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 2102 
Länsstyrelsen 
Kommunchef 
Verksamhetschefer 
Enhetschefer 
Tjänstepersoner på Sorsele Utveckling 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 25 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 15 
 
Ajournering 
 
Mötet ajourneras kl 18.50-18.55 för valberednings överläggning. 
_______ 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 
 Kommunfullmäktige 

  
 Datum Sida 
 2021-02-26 26 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Kf § 16 Dnr 2021/123-102 
 
Fyllnadsval 2021 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
- Entledigar Katarina Lövgren (s) från sitt uppdrag som ersättare i SorseleBo 

AB. 
- Ulrik Thuresson (s) utses till ersättare i SorseleBo AB. 
 
Ärendebeskrivning 
Katarina Lövgren (s) har sagt upp sitt uppdrag som ersättare i SorseleBo AB. 
Ny ersättare ska därför utses. 
 
Beslutsunderlag 
Uppsägning från Lövgren. 
 
Förslag till beslut 
Valberedningens ordförande Jan Lövgren (s) föreslår att Ulrik Thuresson (s) 
utses till ny ersättare i SorseleBo AB. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
______ 
 
Utdrag 2102 
Katarina Lövgren 
Ulrik Thuresson 
Löner 
FMS 
Pärm 
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